
Protok6f nr XLIX/18

przebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 14 wrzeSnia 2018r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wlocfawek

ZielonY RYnek 11l13



W dniu 14 wrzeinia 2018 roku o godzinie 9:00 w sali nr 4 Urzgdu Miasta Wloclawek przy ul.

Zielony Rynek L1/13 rozpoczqly sig obrady XLIX sesji Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji,

kt6rq zwolal i kt6rej przewodniczyl Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski.

Ad, 1
Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski otworzyl obrady XLIX sesji Rady Miasta

Wloclawek, witajac Zastqpc6w Prezydenta Miasta, zaproszonych gosci a takie zebranych na

sali urzqdnik6w, przedstawicieli medi6w, mieszka6c6w miasta oraz radnych uczestniczqcych

w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal sobolewski

stwierdzil, 2e na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listq

obecno5ci 23 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 14 wrzeinia br. sq prawomocne

Lista obecno(ci radnvch z XLIX sesji Rady Miasta stanowi zalEcznik do protokofu,

Lista os6b uczestniczacych w xllx sesji Rady Miasta stanowi zalacznik do protokolu.

- przylqcie protokolu z obrad XLVlll sesii Rady Miasta

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafai sobolewski poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta

oraz w Biuletynie Informacji Publicznei Urzqdu Miasta udostqpniony byl do wglqdu projekt

protokolu z obrad xLVlll sesji Rady Miasta wfoclawek Vll kadencji, kt6ra odbyla siQ w dniu

31- sierpnia 2018 roku, z kt6rym radni mogli siq zapoznai i wnie6i ewentualne uwagi. Nie

zgloszono uwag, poprawek i uzupelnie6.
- zmiany do porzEdku obrad XLIX sesji

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal sobolewski poinformowat, 2e radni wraz z

zawiadomieniem o obradach sesyjnych otrzymali porzqdek obrad, dlatego te2 zwr6cii sie z

zapvtaniem czv ze stronV radnych sq wnioski dotyczqce zmian tego porzadku'

Glos zabrala radna Olga Krut-Horonziak. kt6ra wniosla o zdjqcie z porzqdku obrad projektu

uchwaly W sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.R na dzialalnodt Prezydenta Miasta

wtoclawek. skarga zostala skierowana pod obrady Komisji Gospodarki Miejskiej iochrony

Srodowiska, kt6ra zwr6cila siq do Prezydenta Miasta o zloienie szczeg6lowych wyja6nien

r6wnie2 od strony prawnej w przedmiotowej sprawie. Komisja nie otrzymala odpowiedzi

Prezvdenta Miasta oraz opinii prawnej w tej sprawie. Nie zostala takie powiadomiona

strona skariaca o obradach sesyjnych. W zwiqzku z tym Komisja nie zakonczyta

procedowania W sprawie zlo2onej skargi oraz w zwi4zku z przedloionq uchwalQ skierowane

bqdzie pismo do Sekretarza Miasta dotyczEce forma Ino-prawnych procedur oraz

kompetencji Komisji Gt6wnej, kt6ra nie czekajqc na wypracowanie stanowiska przez

wla6ciwq komisjq sama podjqta dalsze kroki proceduralne w sprawie skargi'

Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta, kt6ry poinformowat, 2e Komisja Gospodarki

Mi"jrti"j i Ochrony Srodowiska miala duio czasu na wypracowanie stanowiska, Rada

wielokrotnie byla ponaglana przez sKo, aby wypracowai stanowisko. w zwiqzku z tym, i2

takiego stanowiska nie wypracowano tematem zajql sie Konwent, nie ma znaczenia kt6ra

komisja wypracuje stanowisko, gdy2 to Rada Miasta podejmie ostatecznE decyzjq w

przedmiotowej sprawie. Nastqpnie przewodniczEcv RadV Miasta poddal pod gfosowanie

Rady Miasta wniosek Pani radnej o zdjQcie z porzqdku obrad projektu uchwafy w sprawle

rozpatrzenia skargi Pana M.R na dzialalnodi Prezydenta Miasta. Ponadto Przewodniczqcy



Rady Miasta wyjalnil, ii strona skar2qca zloiyfa swoje stanowisko w formie pisemnej ibyla
obecna podczas obrad komisji z prawem do zabrania gtosu.

W wyniku przeprowadzonego glosowania wniosek nie uzyskal wymaganej wiqkszoici,
poniewa2 nikt z radnych nie glosowaf za jego przyjqciem a w przypadku zmiany za

przyjqciem wniosku zaglosowai musi L3 radnych.

W rezultacie przeprowadzonego glosowania porzqdek obrad XLIX nie ulegl zmianie.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miQdzysesyjnym.

w imieniu Prezvdenta Miasta informacjq z dziatalno6ci miasta w okresie miqdzysesyjnym,

kt6ry obejmuje okres od dnia 31 sierpnia 2018 roku do dnia 14 wrze(nia 2018r

przedstawiala Zastepca Prezydenta Miasta ds. edukac.ii i spraw spolecznych dr Barbara

Moraczewska, informujqc, i2:

- zawarto 21 um6w dotyczqcych udzielenia zam6wienia publicznego, w tym m in' umowe na

dostawq wyposaienia do Centrum Praktycznego w ramach zadania ,,Modernizacja

budynk6w wraz z wyposa2eniem centrum Ksztafcenia Praktycznego we wloclawku". 12

wrzeSnia podpisana zostala umowa z konsorcjum firm Biuro Regionalne JoRDAN - Jolanta

pqdzisz oraz BJM EQUIP Mariusz Sliwiriski na zadanie pn. Budowa obiekt6w malej

architektury w ramach zadania: Budowa placu rekreacyjnego przy Przedszkolu Publicznym

nr 35. Warto5d umowy to zg2.33g,og zlotvch brutto, a termin realizacji: 64 dni od dnia

zawarcra umowy.
Wvdziat Inwestvcii koordynuje okolo 50 zadai inwestycyjnych z r62nym stopnrem

zaawansowania realizacji. Sq to zadania inwestycyjne m.in w plac6wkach oSwiatowych' w

obiektach sportowych, zadania zwiqzane z infrastrukturq drogowq a tak2e zadania zwiqzane

z transportem ibud2etem obywatelskim. Ponadto wydzial na bie2qco wykonuje dzialania

zwiEzane z przeglqdami gwarancyjnymi, podejmuje dzialania zwiEzane z usuwaniem awarii

oraz zleca przewidziane w ramach zadai inwestycyjnych opracowania dokumentacji'

- 12 wrzeinia, w trakcie dorocznej debaty ekspert6w Flu Forum 2018, odebraliSmy

wyr62nienie dla Miasta wloclawek - tytul ,,Nowego lidera w zakresie profilaktyki grypy",

przvznany przez Fundacjq Nadzieja dla Zdrowia, za realizacjq w 2oL7 r',,Programu szczepieri

ochronnych przeciwko grypie dla os6b powy2ej 65 roku iycia zamieszkalych na terenie

miasta wloclawek". w ramach wymienionego wyiej Programu w roku 2017 zaszczepiono

483 wlocf awian.
- wczoraj, 13 wrzeSnia, w trakcie corocznego M iqdzynarodowego Forum Ekonomii

Spolecznej, odebrali(my kolejne wyr62nienie dla Miasta Wloclawek - tytul "Samorzqd
przyjazny ekonomii spolecznej", przyznany przez Regionalny Komitet Ekonomii Spolecznej

powolany przez Samorzqd Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego, Regionalny O5rodek

Polityki Spolecznej w Toruniu, O6rodek Wsparcia Ekonomii Spolecznej, za tworzenie

przyjaznych warunk6w dla uruchomienia i prowadzenia dziatari w obszarze rozwoju

ekonomii spofecznej w 2017 r.

Do zadai Wvdzialu Kulturv, Promocii i Komunikacii Spofecznei w omawianym okresie

n ale2alo m.in.:



- przygotowanie, udzial i nadz6r 162nych uroczystoSci i wydarzeri. Chodzi o miejskq

uroczysto(i patriotycznq zwiqzanq z 79. rocznicq wybuchu ll Wojny Swiatowej, uroczysto6ci

z okaz1i79. rocznicy agresji Zwiqzku Radzieckiego na Polskq oraz uroczyste otwarcie wystawy
plenerowej pn.,,O.jcowie Niepodlegio(ci" na Placu Wolnoici przygotowanej przez Instytut

Pamiqci Narodowej oraz zasadzenie ,,Dqbu Niepodleglo(ci" w Parku im. Wladyslawa

t o kiet ka.

W zakresie dziatalnoici Wvdzialu Edukacii m.in.:
- 3 wrzeinia odbyla sie Miejska Inauguracja Roku szkolnego 201,812079 w Szkole

Podstawowej Nr 7 przy ul. Gniazdowskiego. InauguracjQ poprzedzity m.in. Narada

Kuratoryjna Inaugurujqca Nowy Rok Szkolny w Centrum Kultury Browar 8., w kt6rej udzial

wzigli dyrektorzy publicznych iniepublicznych szk6l i plac6wek wojew6dztwa kujawsko -
pomorskiego oraz narada z dvrektorami wloclawskich szk6l iplac6wek, kt6ra dotyczyfa

spraw organizacyjnych na nowy rok szkolny.
- 12 wrze(nia do Kuratorium Oswiaty w Bydgoszczy przekazano wnioski o udzielenie dotacji

celowej w 2018r. na wyposa,enie szk6l w podrqczniki, materiaty edukacyjne lub materiafy

iwiczeniowe zawierajqce aktualne dane po naborze. Bqdq one przyslugiwaly uczniom klas l-

Vlll Szkoly Podstawowe.l oraz uczniom lll klasy oddzial6w gimnazjalnych. PierwszE transzq

dotacji szkolv otrzymaly w sierpniu 2018r. wnioski o udzielenie dotacji celowej zlozone we

wrzedniu stanowia jedynie korektq przekazanych wczeSniej danych'

W zakresie dziatarl Wvdzialu Rozwoiu:
- 6 wrzeinia rozpoczqly siq konsultacje spoteczne dotyczqce projektu uchwaly Rady Miasta

Wtoclawek w sprawie okrejlenia zasad wyznaczania sktadu oraz zasad dziatania Komitetu

Rewitalizacji. Ma on stanowii forum wsp6tpracy idialogu interesariuszy z organami gminy w

sprawach dotyczEcych prowadzenia i oceny Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta

Wtoctawek na lata 2018-2028 oraz pelnii funkc.iq opin iodawc zo-doradczq Prezydenta Miasta

Wloclawek w zakresie rewitalizacji. 11 wrze6nia w Starej Remizie przy ul. Zabiej odbylo siq

otwarte spotkanie konsultacyjne z mieszkarlcami, kt6rego przedmiotem byt ww' projekt

uchwaty. Zachqcam do wyraiania swoich opinii i propozycji w postaci papierowej lub

elektronicznej, za pomocq formularza konsultacyjnego zamieszczonego na stronie

rewitalizacja.wloclawek.eu, w Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta wtoclawek, w

kawiarni obywatelskiej ,,Sr6dmie(cie Cafe" oraz Wydziale Rozwoju Miasta Urzqdu Miasta

Wloclawek. Konsultacje zakoiczq sie 28 wrzeinia.

W Wvdziale Gosoodarki Mieiskiei 1 wrzednia zawarte zostaio porozumienie pomiQdzy

Gminq Miasto wloclawek iGminq BrzeSi Kujawski w sprawie organizacji publicznego

transportu zbiorowego o charakterze uiytecznosci publicznej na terenie Gminy 8rze6i

Kujawski poprzez uruchomienie linii komunikacyjnej Nr 7.

w omawianym okresie Biuro sportu i Turvstvki uczestniczy w przygotowaniach do

organizacji piEtej edycji P6lmaratonu wtoclawskiego. Poza biegiem na dystansie 21,097 km

zorganizowane zostana biegi dla dzieci, a takze - po raz pierwszy - bieg na dystansie 10 km.

organizatorem p6lmaratonu, na zlecenie urzqdu Miasta, jest Lekkoatletvczny Klub sportowy

vectra. 11 wrze(nia na placu Grodzkim odbyfa sie ceremonia otwarcia 4. Balonowych

Mistrzostw Swiata FAI Junior6w 2018. Zawody organizowane przez Aeroklub wloclawski,

odbywaja sie w ramach zadania wspieranego przez wloclawski samorzEd.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad zagadnieniami

dotyczqcymi przedstawionej przez Prezydenta Miasta informacji miqdzysesyjnej.



W dvskusii udziaf wzieli:
Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta kt6ry odni6sl siq do sytuacji dotyczqcej relacji

pomiqdzy bylym prezesem MPEC Panem Jackiem Kulniewiczem a obecnym prezesem, i2 Zle

siq dzieje nie tylko w sp6tce, ale te2 iw mieicie. Jest to niewla6ciwa sytuac.ia dlatego Pan

Przewodniczacy zaapelowal do Prezydenta Miasta o przeprowadzenie zewnetrznego audytu

dotyczqcego sp6fki, tym bardziej,2e obydwaj Panowie startujq na urzad Prezydenta Miasta,

a uprzednio nie bylo zastrzeiefi ze strony wladz miasta, co do dzialalno6ci sp6fki MPEC.

Mieszkaricy powinni posiadai wiedzq w tej kwestii kto m6wi prawdq.

Glos zabral radnv J6zef Mazierski, kt6ry poruszyl sprawq dotyczEcq modernizac.ii ul. Dlugiej i

ogioszonego zamowienia publicznego jakie ukazalo siq na stronie BIP w sprawie miejsc

parkingowych oraz dwukierun kowoSci ruchu na tej ulicy. Takie dzialania pogorszE warunki

2ycia mieszkaric6w na wielu ptaszczyznach. W zwiqzku z tym Pan radny poprosif o

wyjagnienie podjqcia takiej decyzji przez Pana Prezydenta, tym bardziej 2e tej inwestycji nie

ma w budiecie miasta iwycofanie siq Prezydenta Miasta z kontynuacji tego zadania. w
przeciwnym wypadku Pan radny zawiadomi Rlo,2e.iest to niezgodne z budietem miasta a

Prezydent przekroczyl prawo. Ponadto Pan radny poprosil o wskazanie z jakich 6rodk6w

zostanie zrealizowane to zadanie w sytuacji, kiedy brak jest funduszy na inne dziaiania o

kt6re apeluje Pan radny.
Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta, kt6ry poinformowal, ie na ul Dlugiej znajduje siq

Przedszkole, kt6rego wyjScie prowadzi bezpoirednio na 6cie2kq rowerowq, Pan

Przewodniczqcy interpelowal do Pana Prezydenta w tej sprawie, aby dokonai

odpowiedniego oznaczenia by nie dochodzilo do kolizji stqd ponowna proSba o zajqcie siq

tym zagadnieniem.
ktory zwr6cii siq o

zakup mobilnych trybun na potrzeby hali sportowej

zainteresowanie mieszkaric6w koszyk6wkq i brak

w ilo(ci 500 sztuk ze wzglqdu na du2e

mo2liwoici sprzeda2y wiqkszej iloSci

bilet6w ze wzglqd6w organ izacyjnych. Ponadto taki sprzqt sluiylby takie dla potrzeb innych

imprez organizowanych przez miasto, a istnieje mo2liwoSi, aby takie trybuny zakupii jeszcze

w tej kadencji.
Glos zabral radnv Andrzei Pafucki, kt6ry odni6st siq do zadania zwiqzanego z budowa trasv

(rednicowej przebiegajqcej na odcinku osiedla Zazamcze. Pan radny zwr6cil uwagq, aby

zostaly spelnione postulaty przedsigbiorc6w dotvczqce komunikacji na odcinku trasy

poprzez pobudowanie ronda, co uaktywni czq56 gospodarcza miasta i pozwoli na swobodne

poruszanie siq bez zbqdnego nadkfadania drogi. Takie rozwiazanie nie bylo mo2liwe do

realizacji podczas budowy drogi krajowej nr 1ze wzglqd6w proceduralnych co nie oznacza,

2e w chwili obecnej nie mo2na pochylii sig nad rozwiqzaniem, o kt6re postulujq mieszka6cy.

Pan radny poruszyl takie temat dotyczqcy przebudowy ul Dtugiej kt6rym zajmowala siq

Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta pozytywnie opiniujqc zaproponowane

rozwiqzanie, dlatego niezrozumiala jest postawa radnego Mazierskiego w tej sprawie, ktory

jest cztonkiem tej Komisji.

Glos zabral radnv Jaroslaw chmielewski, kt6ry poruszyl tak2e sprawQ dotyczqcq ul. Dtugiej

kierujAc zapytanie czy w sprawie te.j inwestyc.ii odbylo sie spotkanie z mieszkaricami otaz czY

warto jest wydatkowac Srodki na przygotowanie dokumentacji, ktorej termin realizacji

uplywa z dniem 30 listopada, a podjqcie decyzji nale2ei bqdzie w sprawie tego zadania do

nowe.i Rady Miasta i Prezydenta, ponadto brak jest Srodk6w w bud2ecie miasta na ten cel,



co moie sugerowai nielegalne dzialania w tej kwestii i sprawa zostanie zgloszona przez Klub

PIS do RlO. Pan radny poruszyl takZe sprawq polityki miasta zwiqzanej z energetykq cieplnq

oraz skierowal zapytanie jak przebiegal nadz6r wlaicicielski ze strony Prezydenta Miasta, czy

planowane sq podwyiki ciepla w mie6cie, ile jest zabezpieczonego wqgla i miafu na nowy

sezon grzewczy, jakie sq ceny zakupu prawa do emisji.

Gtos zabrat radnv Jarosiaw Hupalo, kt6ry nawiqzujEc do watku dotyczqcego ul Dfugiej

przypomnial, ie w przeszlo(ci ulica ta byla dwukierunkowa i niewiele siq z tej sprawie

zmienilo w planie zagospod arowa nia przestrzennego' Pan radny zwr6cil uwagQ, 2e na

parkingu galerii powstanie wiele miejsc parkingowych, z kt6rych bqdq korzystai mieszkaricy

dzielnicy, ponadto w obiekcie galerii powstanie wiele miejsc pracy, co przyczyni siq do

rozwoju miasta. Zaproponowany uktad komunikacyjny slu2yi bqdzie wszystkim

mieszkaricom, naleiy o tym pamiqtai i nie blokowai tej inwestycji.

Glos zabraf radnv Jacek Bulawa, kt6ry stwierdzil, i2 niepokojqcy jest fakt, 2e Gmina Miasto

wloclawek nie korzysta z program6w proekologicznych i oszczqd no6ciowych, chodzi o

konkurs ogloszony przez Marszalka wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego w ramach

wspierania energii pochodzqcej ze ir6del odnawialnych. Jak poinformowat Pan radny w

ramach konkursu moina skorzystai z 50% dofinansowania na instalacje fotowoltaiczne. Pan

radny przedstawil listq gmin, kt6re przystqpily do projektu. Pan radny zapytal, czy zostanie

wytypowany budynek u2yteczno(ci publicznej np. budynek Urzqdu Miasta do tego projektu,

zdaniem Pana radnego miasto powinno brai udziat w tego typu programach

Glos zabral radnv Krzvsztof Kukucki, kt6ry r6wnie2 odni6st siq do udzialu miasta w

programach np. dotyczqcych instalacji fotowoltaicznych, o kt6rych Pan radny wspominal .iui

na poczatku br. z kt6rych to mogli skorzystai indywidualni mieszkaricy miasta. Ponadto Pan

radny zapytal, dlaczego nie czyniono stara6 na pozyskanie 6rodk6w na instalacjq

fotowoltaiczna na obiektach o6wiatowych biorqc pod uwage ceny prqdu igazu, kt6re w

ostatnich latach znacznie wzrosly. Pan radny poruszyl r6wniei problem, z kt6rym zwracajQ

siq mieszkaricy dotyczqcy zfej komunikacji miasta oraz rozkladu przejazd6w autobusow na

przykladzie komunikacji linii nr 2 i 15 na ul. Gniazdowskiego w godzinach porannych.

Gtos zabral radnv Dariusz Jaworski, kt6ry zwr6cii siQ z zapytaniem o remont ul. Jodtowej i

Brzozowej w ramach koordynacji miasta dotyczqcej zadad inwestycyjnych Pan radny

poruszyl sprawq remontu mostu ikole.inej planowane.l inwestycji na tym obiekcie, kt6ra

bqdzie realizowana przez MPWIK czy zatem rob6t tych nie naleialo wlaiciwie

skoordynowai, aby wykonai je w ramach jednej inwestycji. Pan radny nawiqzal takze do

odbytego konkursu na stanowisko dyrektora Galerii i zapytal, kiedy bqdzie obsadzony ten

Glos zabrala radna Olsa Krut-Horonziak, kt6ra odniosfa siq do uchwaly w sprawie skargi na

prezydenta Miasta oraz odpowiedzi przekazanej przez sekretarza Miasta, a takie

kompetencjach Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska w tej kwestii. Pani radna

odniosla siq r6wnie2 do uprawnieri Komisji Gi6wnej, czyli Konwentu w tej sprawie i

zasadnoici przedkladania Radzie Miasta formulowanych przez siebie uchwal. zdaniem Pani

radnej wprowadzony zostal w powyiszej sprawie chaos prawny, natomiast Komisja

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska jest uprawniona do dalszego procedowania

przedto2onej skargi, a strona skar2qca ma prawo do uczestnictwa w obradach sesyjnych.
kt6ry odni6sl siQ

do zadania dotyczqcego budowy ul. Papie2ka, na kt6re Rada Miasta wyrazila zgodg, obecnie

na tym odcinku drogi nie sq realizowane 2adne roboty budowlane co powoduje szereg



perturbacji dla mieszkaric6w i podmiot6w gospodarczych. A zatem z jakich przyczyn roboty
na tej ulicy nie sq kontynuowane. Pan radny zwr6cil r6wnie2 uwagq na problem

wyremontowanego obiektu LZK, w kt6rym nie ma dostepu internetu i zapytal co dalej w tej
kwestii, gdy2 rodzice uczni6w tej szkoly nie mogq korzystai np. z dzienniczka

elektron icz nego, aby m6c sprawdzii oceny swoich dzieci.

Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta, kt6ry odnoszqc siq do wypowiedzi radnej Olgi Krut-

Horonziak wyjaSnil, ie oczekiwania na stanowisko Komisji Gospodarki trwalo zbyt dlugo,

Konwent, czyli Komisja Gf6wna natomiast moze opiniowai wszystkie sprawy skierowane
przez Przewodn iczqcego Rady. Skoro Komisja Gospodarki nie wypracowata opinii to zrobif to
Konwent Radv Miasta.

Glos zabral radnv Piotr Czarnecki, kt6ry zapytal czy Prezydent Miasta pod.iql kroki dotyczqce

wysypiska na Machnaczu, poniewai sprawa.jest bardzo wa2na i nie cierpiqca zwfoki. Czy

zostaly podjete kroki powiqkszenia wysypiska lub zakupu nowej linii sortowniczej Brak

konkretnych dziala6 spowoduje du2e trudnoSci zwiqzane z dziatalnosciQ tej sp6lki miejskiej.

Gtos zabrala radna olga Krut-Horonziak, kt6ra stwierdzila,2e w przekazanej opinii prawnej

Komisja Gl6wna nie formutuje i nie opracowuje opinii, brak jest tak2e w statucie Miasta

takiego umocowania dla tej Komisji. Komisja ta nie ma uprawnieri do przedkladania i

opracowywania prawa lokalnego.
Gtos zabral Przewodniczacy Radv Miasta, kt6ry przypomnial, ii statut Miasta okre6la

kompetencje Konwentu, czyli Komisji Gi6wnej, kt6ra opiniuje inne sprawy przekazane przez

Przewodn iczqcego, uprzednio podobne dziafania mialy miejsce i Pani radna r6wnie2 brata

udzial w glosowaniu takich uchwal, kt6re ta Komisia opiniowafa

Glos zabral radny Stanistaw Krzemieniewski, kt6ry ponowil zapytanie.iakie zadat podczas

poprzedniej sesji Rady Miasta, a mianowicie w jakim terminie zakoriczq siq prace przy

remoncie chodnika na moicie stalowym, kt6re planowane byty do dnia 4 wrzeinia'

Glos zabral radnv Krzvsztof Kowalski. kt6ry zadat pytanie dotyczqce zakoficzenia remontu i

oddania do u2ytku basenu Delfin, irodk6w zaanga2owanych na ten cel, etapu realizac.ii

inwestycji. Pan radny poruszyl r6wniei sprawq dotyczEcq inwestycji planowanej na ul

Dtugiej i odni6sl sig do wypowiedzi radnego Jaroslawa Hupalo Pan radny poruszyl takie

temat bezpieczeistwa uczni6w szkoly zlokalizowanej przy tej ulicy, o kt6ry apelujq rodzice'

przy obecnym nateieniu ruchu zdaniem Pana radnego ulica ta nie nadaje siq do ruchu

dwu kierun kowego.
Gtos zabral radnv Stanillaw waryGpnLgrKl kt6ry zwr6cit siq do Rady Miasta o zachowanie

konsekwencji w dzialaniu irealizacji zadarl przyjqtych w uchwalonym przez RadQ Miasta

budiecie na rok 2018, kt6ry zostal mocno okaleczony. Pozbawiono tak2e organ wykonawczy

moiliwosci zaciqgania kredytu dlugoterminowego, mimo ii bvf to jeden z podstawowych

zapis6w. Jak r6wniei pozbawiono Prezydenta mo2liwoici zaciagania zobowiqzarl w wPF. A

zatem dzisiaj pytania dotyczace inwestycji, kontynuacji zadari czy te2 innych pytai w tej

kwestii sq pozbawione sensu. Naleiy tei pamiqtai,2e ubezwiasnowolniajEc Prezydenta

Miasta iorgan wykonawczy do dzialania zgodnego z przyjqtym budietem miasta pozwala slq

skorzystai Prezydentowi z pewnych wybor6w jak np. dokumentacji dotyczQcej ul Dfugiej'

Dlatego zglaszane dzisiai postulaty sq nie do zrealizowania w roku bie2qcym jedynie

konsekwentna realizacja zapis6w bud2etowych mo2e przynieSi odpowiednie skutki.

Gtos zabrata radna Mariola Gawlowska, kt6ra stwierdziia, 2e Prezydent Miasta pomimo

skladanych deklaracji nie reaguje na postulatY radnych skladane w imieniu mieszka6c6w.
pani radna odniosla siq r6wnie2 do braku zaanga2owania w prace porzqdkowe na moscie
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Glos zabral radnv Jaroslaw Hupalo, kt6ry zapytal o zagadnienie dotyczqce Towarzystwa
Opieki nad Zwierzqtami, osoby zrzeszone w tej pozarzEdowej organizacji informu.jq, 2e mogq
stracii siedzibq otrzymanE od miasta na ul. Cichej. W zwiqzku z tym Pan radny zapytal czy

budynek planowany jest do zbycia, a w przypadku takich dzialari Pan radny poprosii i

zaapelowal o to, aby miasto zadbalo o lokum dla tej organizacji, kt6ra organizuje wiele
po2ytecznych dzialah dla miasta np. akc.ji sterylizacyjnej, przyjmowanie zwierzqt, kt6rych nie
przyjqlo Schronisko. Ta organizacja nie moie zostai pozbawiona wsparcia ze strony wfadz
miasta i naleiy o tym pamietai.

Ad.3
Projekt uchwaty w sprawie wyraienia zgody na przystEpienie Gminy Miasto Wloclawek do
projektu pn. ,,Aktywna Mama, aktywny Tata" wsp6tfinansowanego w ramach

Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata

2014 - 2O2O, Oi priorytetowa 8. Aktywni na rynku pracy, Dzialanie 8.4 Godzenie iycia
zawodowego i rodzinnego, Poddzialanie 8.4.1 Wsparcie zatrudnienia os6b pelniEcych

funkcje opiekuricze w ramach konkursu Nr RPKP.08.04.0L-lZ.OO'O4'2O7 lt8'

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonala Pani Stanislawa Matejska,

ZastQpca Dyrektora Miejskiego O(rodka Pomocy Rodzinie we Wtociawku, kt6ra
poinformowala, ie projekt ,,Aktywna Mama, aktywny Tata" zostanie zgfoszony do konkursu

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na

lata 2014 - 2020, O( priorwetowa 8. Aktywni na rynku pracy, Dzialanie 8.4 Godzenie 2ycia

zawodowego i rodzinnego, Poddzialanie 8.4.1 Wsparcie zatrudnienia os6b pelniqcych

funkcje opiekuricze, w Partnerstwie z Regionalnym oSrodkiem Polityki spotecznej w Toruniu

oraz Powiatowym Urzqdem Pracy we Wloclawku. Gl6wnym celem projektu jest wspieranie

aktywizacji os6b opieku.lqcych siq dzieimi w wieku do lat 3 w powrocie na rynek pracy

poprzez finansowanie opieki nad dzieimi oraz dziatania aktywizacyjne, wtym szkoleniowe

wspomagajqce proces powrotu na rynek pracy.

ooinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwalv

Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,

Rodziny i opieki spolecznej. opiniq w tej sprawie przedstawif Przewodniczqcy Komisji radny

Tomasz Nagala.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjg nad ww'

zagadnieniem.

Z uwagi na brak zgloszeri do udzialu w dyskusji na temat procedowanego zagadnienia

Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie

wyraienia zgody na przystapienie Gminy Miasto Wloclawek do projektu pn. ,,Aktywna
Mama, aktywny Tata" wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu

Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, Oa priorytetowa

8. Aktywni na rynku pracy, Dzialanie 8.4 Godzenie 2ycia zawodowego i rodzinnego,

Poddzialanie 8.4.1 Wsparcie zatrudnienia os6b pefniqcych funkcje opiekuncze w ramach

kon kursu Nr RPKP.08.04.07-IZ.OO-O4-2O7 /t8.



W wvniku giosowania orzeprowadzon eso z udziafem 23 radnvch za podieciem ww. proiektu

uchwafv radni opowiedzieli sie iednomvilnie, slos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie

nie stwierdzono.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w rezultacie

dokonanego glosowania, Rada Miasta Wloctawek podjqfa uchwale w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala stanowi zafqcznik do protokolu.

Ad.4
Projekt uchwaly w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta do zaciqgania zobowiEzai na

realizacjq zadania pn.,,Zimowe utrzymanie d169".

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Pan Wojciech Lewandowski, DVrektor

Miejskiego Zarzqdu Uslug Komunalnych iDr6g informujqc,2e zamawiajqcy na podstawie

statutu Miejskie go zarzqdu Ustug Komunalnych i Dr6g we wiocfawku jest zobowiqzany do

zapewnienia zimowego utrzymania ulic na terenie miasta. zgodnie z tresciq statutu: ,,Do

zadan Zarzqdu naleiy: 1. w zakresie wykonywania obowiqzk6w zarzqdcy dr6g oraz

zarzqdzania ruchem: (...) 24) utrzymanie zimowe ulic." Natomiast zgodnie z art. 20 ustawy z

dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych "Do zarzqdcy drogi naleiy w szczeg6lnosci: (...)

utrzymanie nawierzchni drogi, chodnik6w, drogowych obiekt6w iniynierskich, urzqdzen

za bezpieczajqcych ruch i innych urzqdzefi zwiqzanych z drogq, z wyjqtkiem czqdci pasa

drogowego, o kt6rych mowa w art. 20f pkt 2". W treSci art.4 pkt. 20 zawarta jest definicja,

zgodnie z kt6rq, przez utrzymanie drogi rozumie siq: "('. )wykonywanie rob6t

konserwacyjnych, porzqdkowych i innych zmierzajqcych do zwiqkszenia bezpieczefistwa i

wygody ruchu, w tym takie od(nieianie izwalczanie 6lisko6ci zimowej;". zimowe utrzymanie

na terenie miasta wloctawek obejmu.je siei d169 krajowych, wojew6dzkich, powiatowych,

gminnych, Scieiek rowerowych, chodnik6w i kladek dla pieszych. t-qczna dlugosi jezdni

objqtych zimowym utrzymaniem wynosi: 150 km., dlugoii Scie2ek rowerowych - 39,L km'

dlugosi chodnikow - 4,7 km. Zadaniem objQto r6wnie2 3 kladki dla pieszych - dwie w ciqgu

drogi krajowej nr 91 (ul. Toruriska) i jednq nad torami kolejowymi (ul. Promienna).

Ryczattowy okres rozpoczqcia zimowego utrzymania, zgodnie ze Szczeg6iowymi

Specyfikac.jami Technicznymi rozpoczyna siq 1 grudnia 2018 r. itrwa do 30 marca 2019 r.

Ponadto, przewidziano dwa okresy gotowojci w terminach od 15 paidziernika 2018 r. do 31

listopada 2018 r. oraz od l kwietnia do 15 kwietnia 2019 r., w kt6rych wykonawca zadania

zobowiqzany jest do podjqcia akcji zimowego utrzymania na iqdanie zamawiajqcego' W

okresie ,,gotowoici" rozliczenie nastQpuje metodq kosztorysowa W postQpowaniu

przetargowym na: ,,Zimowe utrzymanie jezdni, chodnik6w, Scieiek rowerowych i kladek dla

pieszVch na terenie miasta Wloclawek w sezonie 2018-2019" wptynqla jedna oferta. Zgodnie

z ofertq Wykonawcy, cena ryczaltowa za czqit nr 1 zam6wienia, tj : ,,Zimowe utrzymanie

jezdni na terenie miasta Wloclawek" wynosi 2 644 518,60 zl, natomiast na czq6i nr 2

zam6wienia, tj.: ,,zimowe utrzymanie dcieiek rowerowych, chodnik6w ikladek dla pieszych

na terenie miasta wloclawek" - 318 277,68 zl. w okresie od 15 pa'dziernika do 30 listopada

201,8 r. oraz od 1 kwietnia do 15 kwietnia 2019 r. ustalono okres ,,gotowo6ci", w kt6rym

Wykonawca podejmuje akcjq zimowego utrzymania jedynie na zlecenie Zamawiajqcego, a



rozliczenie nastqpuie kosztorysowo. Wzrost ceny uslugi, w stosunku do ubieglego roku,

spowodowany jest rosnqcymi kosztami pracowniczymi i materialowymi oraz nowelizacjq
ustawy Prawo zam6wie6 publicznych, kt6ra naktada na ZamawiajEcych obowiqzek 2qdania

zatrudniania pracownik6w na umowe o pracq przez Wykonawc6w biorEcych udziat w
postQpowaniu. Na podstawie ustawy p.z.p., zamawiajqcy mo2e zwigkszyc kwote, kt6rE

zamierza przeznaczyi na sfinansowanie zam6wienia, do ceny najkorzystn iejszej oferty. W
zwiqzku z faktem, i2 powyisze zam6wienie jest realizowane w sezonie zimowym na

przelomie roku 2018 i2019, zaistniata koniecznoii przedlo2enia niniejszej uchwaly.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. oroiekcie uchwalv:
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Eudietu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawal Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji

rad ny Andrzej Palucki.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

W dvskusii udziai wzieli:
Gfos zabrat radnv Stanislaw Wawrzonkoski - wypowiedi poza mikrofonem.

D16g informujac,2e w latach poprzednich obowiqzywaly niisze ceny o ok. 0,5 mln zf' W

zwiqzku ze wzrostem cen paliwa oraz koszt6w pracowniczych rynek reaguje w taki spos6b,

2e jest to kon ieczn e.

wobec braku innych zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta do

zaciqgania zobowiqzari na realizacjq zadania pn.,,Zimowe utrzymanie d16g"

stwrerdzono.

A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie dokonanego

glosowania, Rada Miasta Wloclawek podjgla uchwafq w zaproponowanym brzmieniu'

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.5
proiekt uchwaty w sprawie rozpatrzenia petycii mieszka6c6w ulicy Planty I we wloclawku.

Przedmiotowy projekt uchwafy przedstawit Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal

sobolewski informujqc, 2e 10 maja 2018 r. mieszkaricy ulicy Planty lwe wloctawku zlo2yli do

Rady Miasta wloctawek petycje, kt6ra skierowana zostata do Komisii Gospodarki Mie.lskiej i

Ochrony Srodowiska celem jej rozpatrzenia oraz wypracowania stanowiska pod obrady Rady

Miasta. Petycja dotyczy przebudowy chodnika przy ul. Planty l- prawej strony w kierunku

ul. Wiejskiej we wloclawku. Zdaniem mieszka6c6w obecny chodnik wykonany jest z plytek

chodnikowych, kt6re sE pottuczone, wylamane, nier6wne. Nie moina po nich bezpiecznie

chodzit. zai z w6zkiem i dzieckiem sa trudnoici w poruszaniu siQ tym podziurawionym



chodnikiem, natomiast po drugiej stronie ul. Planty, wzdlui ogrod6w dzialkowych, chodnika
nie ma wcale. Komisja Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska zapoznala siq r6wnie2 ze

stanowiskiem Prezydenta Miasta Wloclawek w przedmiocie omawianego zagadnienia., z

kt6rego wynika, ie ze wzglqdu na ograniczony zas6b Srodk6w finansowych nie ma

moiliwo6ci umieszczenia powyiszego zadania w planie bud2etu na rok 201.8 w ramach

zaplanowanych zadari inwestycyjnych. Niemniej jednak Prezydent Miasta poinformowai, ie
podejmie starania o umieszczenie przebudowy chodnika w ciqgu ul. Planty I do realizac.ii w
roku 2019 w ramach zadania inwestycyjnego ,,Budowa chodnik6w" bqdi w projekcie

remont6w bie2qcych. Po dokonaniu analizy zgromadzonego materialu majac na wzglqdzie

interes spoleczny mieszkaric6w ul. Planty lwe Wloclawku, Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska uznata petyc.jq za zasadnq i wnioskuje do Prezydenta Miasta o

wvremontowanie chodnika na wskazanvm odcinku.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwafv:

Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki

Ochrony Srodowiska. Opinie w tej sprawie przedstawila Przewodniczaca Komisji

Krut-Horonziak.

Nastepnie Przewodniczacy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera dyskusjq

zagadnieniem.

Miejskiej i

rad na Olga

nad ww.

Wobec braku zgtosze6 do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie przyjecie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji mieszka6c6w ulicy

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego glosowania,

uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu'

Uchwala stanowi zalacznik do protokoiu.

Ad.6
Rozpatrzenie skargi Pana M.R. na dzialalno6i Prezydenta Miasta wfoclawek'

przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal sobolewski poinformowal, ie w oparciu o 5 86 ust.

1 pkt 3 Statutu Miasta wloclawek, Komisja Gl6wna - Konwent Rady Miasta podczas obrad w

dniu 11 wrzesnia 2018 r. dokonala analizy skargi Pana M.R. z dnia 27 marca 2018 r. na

dzialalnoii Prezydenta Miasta wloclawek w zakresie bezpodstawnego cofniqcia zgody na

zbycie lokalu przy ul. szkolnej, do kt6rej skar2Qcy wni6sl o sprzeda2 na jego rzecz lokalu

mieszkalnego po jego matce. Zgodnie ze stanowiskiem prezentowanym przez StronQ

skar2qcq, przedmiotem skargi jest bezpodstawne cofniqcie zgody na sprzeda2 lokalu

mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. szkolnej we wloclawku po zmarlej matce,

wnoszEcego skargq w oparciu o Zarzqdzenie Nr 24612016 PrezYdenta Miasta wlocfawek z

dnia 12 sierpnia 2016r. Ponadto skariqcy wnosi o wykup lokalu po zmarlej matce jako osoba
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do tego uprawniona. Na potwierdzenie slusznoici swoich roszczef do skargi dotqczyl wyrok
Wojew6dzkiego Sqdu Ad ministracyjn ego w Bydgoszczy z dnia 7 lutego 2018r. Sygn. akt ll
SA/Bd 792/77 zawierajqcy tak2e stanowisko Prezydenta Miasta Wloclawek w
przedmiotowej sprawie oraz akt zgonu matki. Komisja dokonujqc oceny zgromadzonego

materialu zauwaia, co nastqpuje:
Przywolany na wstqpie wyrok Wojew6dzkiego Sqdu Adm in istracyjnego w Bydgoszczy

stwierdza, 2e zaskar2one Zarzqdzenie Prezydenta Miasta Nr 246 z dnia 12 sierpnia 2016r., na

kt6re wskazuje Strona skariaca wydane zostalo z naruszeniem prawa i jest wadliwe W
zwiqzku z uplywem roku od jego wydania nie stwierdzono jednak niewa2nolci zarzqdzenia

tylko.jego wydanie z naruszeniem prawa, co znalazlo swoje odzwiercied len ie w sentencji

tego wyroku. W zaskarionym zarzqdzeniu zmieniajqcym wprowadzono zmiany do

zatqcznika, nie modyfikujqc jednak tresci samego zarzqdzenia i pierwotnej liczby lokali

przeznaczonych do zbycia, co prowadzi do wewngtrznej sprzecznoici samego aktu, gdY2

zalqcznik jest integralnE czQdciE zarzEdzenia. Dla przypomnienia nale2y wskazai, 2e

Prezydent Miasta zmienii decyz.iq i odm6wil prawa zbycia ww. lokalu w trybie

bezprzetargowym 6wczesnemu najemcy Pani H.S. z uwagi na stwierdzonY w opinii przez

rzeczoznawce zly stan techniczny obiektu, kt6ry skutkowac mo2e awariq stropu, gdyi w

drewnianych belkach stropowych w poziomie nad parterem i piQtrem mo2e wystqpic

przekroczenie naprq2eri od dopuszczalnych normowych obciq2eri. Sytuacja ta spowodowala,

ie z zalqcznika do Zarzqdzenia Prezydenta Miasta usuniqto wymieniony lokal. w zwiqzku z

powyiszym, powstala konieczno(i przeznaczenia 6rodk6w finansowych na przeprowadzenie

remontu. To wtaSnie stalo siq przyczvnE do podjqcia przez Prezydenta Miasta decyzji o

zmianie funkcji u2ytkowej budynku, z funkcji mieszkalnej, na cel publiczny Taka decyzja

umoiliwia dofinansowanie modernizacji ww. nieruchomoici ze lrodk6w pozabud2etowych

GminV Miasto Woctawek. Poniewa2 realizacja celu publicznego wymaga opr62nienia

nieruchomoSci poprzez wykwaterowanie rodzin w niej za m ieszkujqcych, Zarzqdzeniem nr

246/2076 Prezydent Miasta cofnEl zgodq na przeznaczenie lokalu mieszkalnego w budynku

przy ul. Szkolnej do sprzedaiy ipodjat decyzjg o przeprowadzeniu remontu kapitalnego tej

nieruchomoici. Naleiy przy tym podkreslie, 2e najemca lokalu Pani H S nie przyjqla kilku

propozycjinajmuIokaIizamiennych.Pismemzdnia5paidziernika20l6r.Administracja
Zasob6w Komunalnych we Wloclawku wypowiedziata Pani H'S' umowq najmu lokalu' z

zachowaniem miesiqcznego terminu wypowiedzenia, 2e skutkiem na dzieri 30 listopada

2016r. Odnoszqc siq do stanu obecnego nale2y stwierdzi6 i2 Pan M R' wnoszqc w dniu 27

marca2018skargqdoRadyMiastanadzia|a|noSiPrezydentaMiastawzakresiejakna
wstepie zajmuie lokal przy ul' Szkolnej we Wloclawku bez tytutu prawnego od dnia

wskazanego w wypowiedzeniu umowy tj' 30 listopada 2016r' Nale2y wyja(nii' 2e sprzedai

lokali mieszkalnych pozostajacych w zasobach Gminy Miasto Wloclawek odbywa sie w

oparciu o przepisy ustawy o gospodarce nieruchomoSciami, kt6rej art 34 ust l pkt' 3

stanowi, i2 pierwszenstwo w nabyciu, w przypadku zbywania nieruchomoici osobom

fizycznym, przvstuguje osobie, kt6ra jest na.iemcq lokalu mieszkalnego' a naJem zostal

nawtEzany na czas nleoznaczony. Poniewaz nie zostaly zachowane przez Stronq skariqcq

ww. przestanki ustawowe, Prezydent Miasta nie mial podstaw prawnych do uwzglqdnienia

roszczef StronV. Ponadto naleiy stwierdzii, ii iaden przepis ustawy o gospodarce

n ieruchomojcia mi, czy tez ustawy o samorzqdzie gminnym nie konkretyzu.ie obowiEzkow

gminy do zbycia lokalu tylko ze wzglqdu na wniosek zloiony przez najemce. Nale2Y rownie2

zaznaczYe, ie jednostce samorzqdu terytorialnego bqdqcej osobq prawnE przvsfuguje prawo
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wlasnoici iinne prawa majEtkowe. Wobec powy2szego Komisja Gl6wna - Konwent Rady

Miasta po dokonaniu wnikliwej analizy stanu faktycznego i prawnego zgromadzonego

materialu stwierdza, i2 zatzuty podnoszone przez Stronq skar2qcq nie znajdujq uzasadnienia,

tym samym Komisja nie dopatrzyta siq n ieprawidtowo6ci w dziataniach podjqtych Przez

Prezydenta w przedmiotowej sprawie. Tym samym Komisja Gl6wna - Konwent Rady Miasta

rekomenduje Radzie Miasta Wtoclawek uznanie roszczerl Strony skariqcej za bezzasadne i

odrzucenie skargi na dzialalno(i Prezydenta Miasta w zakresie wnoszonym przez Stronq

skar,qcq. Jednoczesnie informujq, i2 w dniu dzisiejszym projekt uchwaly byl przedmiotem

obrad Komisji Gt6wnej, kt6ra wydala do niego pozytywnq opiniq

Nastqpnie Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjQ nad ww'

zagadnieniem.

W dvskusii ud ziat wzieli:

Glos zabrala radna olga Krut-Horonziak, kt6ra wyrazila sprzeciw co do procedury isposobu

prowadzenia sprawy bqdqcej przedmiotem skargi, ktora zostala skierowana do rozpatrzenia

kt6rv zadeklarowal, 2e Komisja Gl6wna ponownte

pochyli sie nad losem mieszka6c6w, aby wypracowai stanowisko slu2Ace pomocy tym

przez Komis.iq Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska' Skomplikowana materia sprawy

zdaniem Pani radnej w pelni uzasadnia czas po5wiqcony.iej rozpatrywaniu przez czlonk6w

Komisji oraz oczekiwanie na odpowiedzi natury prawne.i. Przekazana Pani radnej w dniu

dzisiejszym odpowiedl Sekretarza Miasta potwierdza, ie komisja jest zobowiqzana

rozpatrzyt przekazanq jej sprawq i wypracowai stanowisko Ponadto Komisja powinna

zosiai powiadomiona, 2e zakres jej dziatania w tej sprawie przejmuje komisja gl6wna' czyli

Konwent. ponadto komisia gf6wna nie wypracowuje stanowiska i nie formulu.ie uchwaly bez

powiadomienia komisji zajmujqcej siQ skarga. Pani radna zwr6cila takie uwage' ze w tel

sprawie pomi.ja siq catkowicie czynnik ludzki, a sprawa jest znana od wielu lat Natomiast do

chwiIiobecnejbrakjestwskazaniaprzezPrezydentaMiastaceIupubIicznegotegobudynku.
Gtos zabraf Przewodniczacv Radv Miasta, kt6ry odnoszqc siq do wypowiedzi Pani radnei

przypomnial zapisy Statutu Miasta Wlociawek, i2 to Przewodniczacy kieruje projekt uchwaly

do komisji Rady, co zostato zrobione, gdyi Konwent jest komisjq Rady i r6wniei do tej

Komisji mo2e zostai skierowany projekt uchwaly' Natomiast 5 38 ust 5 pkt 3 Statutu

wskazuje, 2e do zadan Konwentu naleiy wyraianie opinii w innych sprawach przekazanych

prze. Przewod n iczqcego lub innych czlonk6w Komisji Gl6wnej Skarga zostala zloiona w

miesiqcu marcu br. idla dobra strony skar2Ecej nie powinna byc ona tak dtugo

rorprtry*rna. Pan Przewodniczqcy szanuje, i2 Pani radna dba o dobro mieszka6c6w' lecz

stwierdza, i2 ewidentnie poza t4 uchwala mozna pochylii siq nad losem mieszkaic6w' w

przypadku tej konkretne.i svtuacji naleiy przestrzegai przepis6w prawa a wydiu2anie okresu

rozpatrzenia skargi nie le2y w interesie wiadz miasta jak iStrony skarzacej'

Gios zabrala radna Olga Krut-Horonziak, ktdra wyjainila, ie Komisja nie przedfuiala bez

po*"J, rozpatrzenia skargi, lecz kierowala siq wnikliwo6ciq ioczekiwala na odpowiedzi ze

strony Prezydenta Miasta na kolejne wqtpliwo(ci w tej sprawie StEd tei po stronie wladz

miasta, a nie czlonk6w Komisji naleiy upatrywai braku rozstrzygniqcia sprawy i

przedlu2ajqcego siq procedowania w celu wypracowania ostatecznego stanowiska'

mieszkaf com.
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Po wyczerpaniu zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przy.jqcie projektu uchwaiy w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.R. na

d zialalno6i Prezydenta Miasta Wloclawek.

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie w
rezultacie dokonanego gtosowania, uchwala zostala pod.iQta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalqcznik do protokofu.

Ad.7
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych'

Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta'

tak2e w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zgtosili: radny Jacek

Bulawa, radny Damian Chelminiak, radny Janusz Dqbczyriski, radna Mariola Gawlowska'

radnyKrzysztofKowalski,radnyJ6zefMazierski,radnyHenrykMielczarczykorazradny
Da riusz Wesolowski.
Interpelacje zloione przez radnych w

przekazuje niezwlocznie adresatowi.

Odpowiedzi na zgloszone interpelacje

upowainione osobY w terminie 14

interpelujqcemu radnemu.

Interpelacje zgtoszone przez radnych oraz

Biuletynie lnformacji Publicznel Urzedu Miasta

ProcedurQ postqpowania w powyiszej sprawie

Ad.8

formie pisemnej, Przewodniczqcy Rady Miasta

udziela Prezydent Miasta lub wta6ciwe rzeczowo

dni - Przewodn iczqcemu RadV Miasta oraz

udzielone odpowiedzi umieszczone sE w

bez zbqd nej zwfoki

reguluje 5 55 Statutu Miasta Wtoclawek'

Informacje i komunikatY.

Przewodniczqcy Rady Miasta przypomnial Radnym, 2e zgodnie z art' 24h ust 4 ustawy o

samorzqdzie 
- 

gminnym naleiy zlo2yi oiwiadczenia majqtkowe w zwiqzku z uplywem

kadencji. Ostatnie oswiadczenie skiada siq w dw6ch egzemplarzach wedlug stanu na dziefi

16wrze6nia2018r.Wzwtqzkuzfaktem,i2termin16wrze6niaprzypadawniedzie|e
oSwiadczenianaIe2yz|o2ycdoPrzewodniczqcegoRadywponiedzia|eklTwrze5niabr'Druki
oiwiadczeri dostqpne sE na stronie internetowej Urzqdu Miasta oraz w Biurze Rady Miasta'

Ad.9
Zamkniqcie obrad'

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski dziqkujqc wszystkim za udzial w

obradachpoinformowat,2ewobeczreaIizowaniaporzqdkuposiedzeniazamykaobradyXL|X
sesji Rady Miasta Wloclawek w dniu 14 wrze6nia 2018r'
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Zakoriczenie obrad godz.1059

\

OBRADOM PREEWODNICZYT:

RAFAL S IEWSKI

PRzEWoDr,ilczAcY
RADY MIASTAwtoctAWEK

\
\
\

RADNY HENRYK MIETCZARCZYK .

zalaczniki:

1. Lista radnych obecnych na obradach XLIX sesji Rady Miasta Wloclawek'

2. Lista osob uczestniczacych w XLIX sesji Rady Miasta Wloclawek'

3. Uchwala Nr XLIX/125/2018 Rady Miasta wloclawek z dnia 14 wrzeinia 2018r'

w sprawie wyraienia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wloctawek do projektu

pn. ,,Aktywna vama, aktywny Tata" wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego

Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 -
2020, Oi priorytetowa 8. Aktywni na rynku pracy, Dziaianie 8'4 Godzenie iycia

zawodowego i rodzinnego, Poddzialanie 8'4'1 Wsparcie zatrudnienia os6b

pelniqcych funkcje opiekuricze w ramach konkursu Nr RP KP'08'04'01-12 00-04-

207 tt8.



4. Uchwala Nr XLIX/126/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 14 wrzednia 2018r.

w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta do zaciqgania zobowiqzai na realizacjq

zadania pn. ,,Zimowe utrzymanie d169'.

Uchwata Nr XLIX|L2T 120t8 Radv Miasta Wloctawek z dnia 14 wrze6nia 2018r.

w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkafc6w ulicy Planty I we Wtoclawku'

Uchwala Nr XLIX/128/2018 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 14 wrzeinia 2018r.

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.R. na dzialalnoii Prezydenta Miasta

Wtoctawek.

6.

n

Protol6l soor2adzila:

JolantalSkladanowska
c|.spf$lrstaBRM.

\

n
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